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11 marca 2025

Bogoria zyska nowoczesną obwodnicę! Członek Zarządu
Województwa Andrzej Pruś i radni Sejmiku z wizytą na
budowie

Członek Zarządu Andrzej Pruś, wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała oraz
radny Sejmiku Paweł Krakowiak wraz z przedstawicielami Świętokrzyskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach zapoznali się z postępami prac na budowie
obwodnicy Bogorii, w powiecie staszowskim.

Nowoczesna obwodnica Bogorii o długości 2,5 km budowana jest w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 757. W ramach inwestycji powstają trzy ronda: czterowlotowe w Kiełczynie,
pięciowlotowe na skrzyżowaniu z ulicą Rakowską i trójwlotowe przed Bogorią. Prace
obejmują przebudowę ulicy Rakowskiej i Ujazd oraz wybudowanie wiaduktu nad ulicą
Osiedlową. W inwestycji zadbano o infrastrukturę techniczną, planując budowę chodników,
oświetlenia drogowego, kanalizacji deszczowej, a także miejsc kontroli pojazdów
ciężarowych.
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Członek Zarządu Województwa Andrzej Pruś podkreślił znaczenie
dofinansowania unijnego dla inwestycji: – Realizacja tego projektu możliwa jest
dzięki zewnętrznemu współfinansowaniu w ramach programu Fundusze
Europejskie dla Polski Wschodniej 2021-2027. Z tego programu przeznaczone
zostało 85% środków. Wartość całej inwestycji to ponad 42 mln zł.

Budowa obwodnicy Bogorii przede wszystkim usprawni ruch na drodze wojewódzkiej nr 757
i poprawi komfort jazdy. Dzięki inwestycji podróżowanie stanie się bezpieczniejsze i
wygodniejsze, zarówno dla mieszkańców Bogorii, jak i dla osób przejeżdżających przez tę
miejscowość. Ruch tranzytowy, zwłaszcza ciężarówek, zostanie wyprowadzony poza
centrum miasta. To oznacza mniej hałasu i spalin, a co za tym idzie – lepsze warunki życia
dla mieszkańców. Inwestycja ma również pozytywnie wpłynąć na rozwój gminy –
przyciągnąć inwestorów, turystów i wzmocnić lokalną przedsiębiorczość.

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Marek Strzała
podkreślił: – Droga jest wykonywana zgodnie z harmonogramem. W najbliższym
czasie rozpoczną się prace na kolejnym odcinku Stopnica-Staszów. Wszystko to w
celu zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców powiatu staszowskiego, buskiego
i opatowskiego.

Dzięki nowej obwodnicy mieszkańcy Bogorii będą cieszyć się ciszą i czystszym powietrzem,
a kierowcy – szybkim i bezpiecznym przejazdem. Usprawnienie ruchu tranzytowego przełoży
się na rozwój gospodarczy gminy, przyciągnie inwestorów i turystów. Obwodnica to nie tylko
korzyść dla kierowców i mieszkańców, ale także inwestycja w przyszłość całego regionu.

Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Paweł Krakowiak zwrócił
uwagę na korzyści płynące dla mieszkańców: – Budowa obwodnicy w
miejscowości Bogoria to kolejna z dużych inwestycji realizowanych przez
Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich na terenie powiatu staszowskiego.
Inwestycja ta była długo wyczekiwana przez mieszkańców Bogorii. Umożliwi ona
wykluczenie ruchu samochodów ciężarowych z centrum miasta i przyczyni się do
zwiększenia bezpieczeństwa, w szczególności pieszych.

Na sierpień 2025 roku planowane jest ukończenie prac budowlanych, których wykonawcą
jest firma GEOSOLID. Burmistrz Marcin Adamczyk wyraził zadowolenie z postępów prac i
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podziękował władzom województwa za wsparcie w realizacji inwestycji, która ma duże
znaczenie dla mieszkańców gminy. Podkreślił również korzyści płynące z dofinansowania
unijnego i wyraził nadzieję na dalszą współpracę przy rozwoju infrastruktury w regionie.
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